

GFRK styrelsemöte 2025-12-17 (reviderat)

Närvarande: Sofia Nordlund, Frida Engberg, Karolina Häägg Franzén, Marlene Plym, Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Frida Englund

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades av ordförande Sofia Nordlund.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Frida Engberg.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2025-11-20 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Marlene informerade att US hade årets sista möte 5/12 och att det då bjöds på pizza, det var populärt.
- US har slutfört planeringen inför ponnyridningen på Vretas, och skapat ett årshjul med aktiviteter. De har även börjat kolla på försäljningsinsatser inför nästa år.
- De aktiviteter det pratas om under år 2026 är bland annat att resa till SIHS, Halloweenaktiviteter och kanske även en julshow. Julshowen vill de i så fall ha vuxenstöd för att ordna och Frida säger att hon kan vara en av de som ställer upp. De ska även kolla upp möjligheten att vara med som funktionärer vid Nordic Horse Show som hålls i Göransson Arena i april.
- Några från US var med på ridsportförbundets konferens på Engeltöfta den 22/11, där det bland annat togs upp ämnen som psykiskt välmående och hur man skapar en trygg och schysst förening.
- Vi pratade lite kring klubbens trygghetsarbete och att US borde vara med i det. Emilia har pratat med SISU och det går att söka bidrag för trygghetsarbete.
- Det går även att söka bidrag från SISU till kompisdagen i augusti ifall intresse finns att anordna aktiviteter då.
- US planerar att ha årsmöte i februari och valberedningen har påbörjat sitt arbete. Det ser ut som att 2 US-medlemmar avgår och 1 ny är på gång in.

5. Ridskoleverksamhet

- Emilia informerar att det går bra. Sista lektionen inför julledighet hålls på måndag 22/12. Lite extraaktiviteter är även inplanerade under jullovet.
- Fredag v.2 startar lektionerna igen. Det går lite segt att fylla alla grupper, vi har ungefär 90% beläggning så vi skulle behöva upp lite till. Emilia försöker få till en ny vuxen nybörjar-kurs. Totalt har vi ca 20 lediga platser.
- Hästarna sköter sig bra. Larissa håller på att sättas igång efter att ha behandlats för vrickning. Blenda är fin. Aleks tänder har kollats, de är dåliga men har inte blivit sämre sen senast, måste fortsatt kollas varannan månad.
- Innan Walter kunde börja gå mer så blev han kontrollerad av veterinär. Röntgen visade att han har ganska mycket hovbroskförbening och kommer nog inte hålla som ridskolehäst i det långa loppet. Så småningom behöver vi därför ta fram en plan för att sälja honom för han är en fin häst och kan fungera som privathäst utan problem.
- Crusette verkar gå bra på foder. Ska kontrollera av veterinär igen i februari och om det ser bra ut ska hon säljas sen.
- Lovisa och Emilia ska sätta sig och göra en långsiktig plan för hästarna.

6. Anläggning

- Emilia väntar på offerter kring ridhuset. Hon har fått meddelat att vi inte behöver ha något bygglov utan enbart en anmälan om fasadändring. Så fort offert är klar och avtalad kan vi söka bidrag.

7. Inackordering

- Inget nytt.

8. Personal

- Personalen ska ha lite semester under jul och de har haft en julavslutning tillsammans där de fått en julklapp.
- Anja som arbetstränar hos oss har fått förlängt till februari.
- Vi hade en person som arbetade hos oss genom EDV men som nu har slutat. EDV försöker hitta en annan person till oss.
- Real gymnasiet har praktik hos oss till våren. 2 personer på förmiddagar och 2 personer på eftermiddagar.
- Sofia och Karolina har gått igenom lönerna och har haft lönesamtal med Emilia. Lönerna är nu korrigerade för att passa arbetsmarknaden och för att vi ska kunna vara en attraktiv arbetsplats och behålla personalen.

9. Medlemmar

- Emilia har rensat i medlemsregistret. I mars byter vi register från IdrottOnline till Kunskapsarenan.

10. Ekonomi

- Emilia informerar att vi fortfarande ligger lite under budget inför årsslutet.

- Mariana och Sara, som visat intresse kring att ställa upp som kassör, har haft möte. Det diskuterades då ett upplägg där vi skulle kunna ta stöd av Affärskompetens kring bokföring och bokslut och att de då även skulle kunna fungera som lekmannarevisor åt föreningen. Det skulle bli ungefär samma kostnad som för den revisor vi har använt tidigare.
- Vi fick nyligen besked om att den revisor från Geflerevisorerna som vi har använt tidigare år har lagt av, så vi behöver få tag på någon annan som kan hjälpa oss med bokslutet för 2025. Vi diskuterade ifall vi kan använda Affärskompetens till det redan nu, så Emilia fick i uppdrag att tillsammans med Mariana och Sara kolla upp det.
- Emilia har varit i kontakt med Leader Gästrikebyggden och det finns bidrag där som det kan vara värt att testa söka.

11.Sponsring

- Inget nytt.

12.Styrelsen

- Vi påbörjade planeringen av årsmöte och bestämde att årsmötet kommer att hållas lördag 21/2 kl. 13:00. Vi gick igenom vilka tider vi har att förhålla oss till gällande inbjudan, kallelse och motioner. Emilia kommer påbörja verksamhetsberättelsen och presentationen till årsmötet.
- Vi pratade även kring att efter ett årsmöte, när det finns nya medlemmar i styrelsen, så bör det genomföras en kick-off tillsammans, där man går igenom vad styrelsearbetet innebär, vilka styrdokument som föreningen har och hur arbetet fungerar mm.
- Therese ska komplettera dokumentet kring styrelsen roller med en beskrivning av valberedningen uppdrag också.
- Ett trygghetsteam är i uppstartsfasen och Marlene och Sofia ska sätta sig ner och prata om vad det innebär. De ska skapa förslag till hur teamet kan se, hur det fungerar att kontakta teamet och hur det ska kommuniceras ut till medlemmar. De har börjat titta på dokument från andra klubbar och även tagit hjälp av SISU.
- Våra styrdokument, t ex rutiner och hur vi hanterar olyckor mm, behöver aktualiseras, så att det inte bara är pappersprodukter. Vi behöver t ex anordna en brandövning, så vi ska kolla upp om det går att brandöva tillsammans med räddningstjänsten. Sofia och Karolina kommer ha ett möte innan nästa styrelsemöte och diskutera det här och ta fram en plan kring vad som skulle behöva göras.

13.Tävling

- Lovisa och Emilia ska ha möte i början av nästa år. De ska bland annat prata om ifall några ridskolehästar ska erbjudas att tävla med eller inte och vad som gäller då.
- Vi har 4 godkända tävlingsdagar nästa år. Första tävlingen är 1* dressyr 28/3 följt av en 0* hoppning 6/4 och sist en 1* 2-dagars hoppning i september.

14.Cafeteria

- Linda informerar att det varit lite dåligt engagemang senaste tiden. Vi har även fått problem med gnagare som tagit sig in i cafeterian så allt behöver förvaras i kylskåpet eller plåtburkar under tiden som det inte är öppet.

- Frida säger att hon kan hjälpa till att designa inredningen i cafeterian när det blir dags för byggnation.

15.Övrigt

- Inget övrigt.

16.Nästa möte

Nästkommande möten hålls 20/1 och 12/2.

17.Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.